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Dato: 
29.08.2023 

Agenda: 

Styremøte Trim og Friidrett 

Møteleder: 

Alf Våland 

Referent: 
Alf Våland 

Tid: 
20.00 – 21.30 

Sted: 
Sosialt rom, JSA 

Medvirkende: 
Lisa Anett Håland, Karoline Fuglestad, Therese Magrethe 

Iversen,Ola Tjensvoll og Alf Våland + Marianne Sør-Reime 

Fraværende: 
Jostein Bratland 

 

Saksliste 

0/2023 - Godkjenning av innkalling og referat.  

Ok. 

 

1/2023 Varhaugmilå 2023 

Evaluering av Varhaugmilå 2023: 

 

Påmeldingen fungert veldig bra i år også. Det vil nok alltid vær litt problem helt inn om slutten når folk 

som ikke har meldt seg på via nettet skal gjøre dette. Men det vil etter hvert bli et ikke problem. Vi 

enten også opp på med rekord påmelding selv om det var flere andre arrangement denne dagen. 

Medaljer kom også så det ble bra. Her kan vi ta med oss at vi må passe på at dem så deler ut premier 

er på plass til alle har komt i mål, samt vi må prøve å få dem som kommer i mål litt lenger bort fra 

målstreken neste år. Kom innspill om å utsette selv premiering av vinner litt, dette tar vi med oss og 

setter en tid på dette neste år. 

Gode vakter dette året, prøve å få same kaliber til neste år. Veldig bra med en syklist bakerst til å 

samle inn vester og få vakter hjem. Det ble også vellykket med syklister i front av både 5 og 10km, 

samt den alltid en bakerst.  

 

2/2023 Søknad av utstyr 

Vi har søkt men ikke fått tilslag, men pr. nå ser vi ikke at det er et stort problem. Vi har også fått 

innspill fra hovedstyret vedrørende dette så da vet vi ha vegen der ikke er lang. Men vi legger inn en 

søknad på lysespirer uansett. 

 

3/2022 Barnetilbud  

Veldig vanskelig å opprettholde tilbud med alle andre idrettene, så vi prøver å fiske etter noe nye som 
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kan ta initiativ til å trene ungene. 

 

4/2023 Friidrettsdag for unger 

Vi arrangerte opplegget for unger i Grødalandskogen dette året og satser på dette neste år også. 

 

5/2023 Grødalandsskogen 

Frem til neste møte kan vi tenke litt på evt. dato til neste års arrangement og evt. muligheter for 

utvidelse og få flere deltakere. 

 

9/2023 Lysløypa 

Alf sjekker opp med Jarle Reime. 

 

10/2023 Tidtaker bokser 

Pr .nå ingen henvendelser. 

 

11/2023 Beplanting 

Vi sender et forslag om beplantning bak nettet av hovedbanen. 

 

Faste punkter: 

 Årshjul:  
 Økonomi: Regnskapet hadde ikke komt enda. Dette litt på grunn av en del periodiseringer. 

 Gjennomgang av referat fra hovedstyret: Referat gjennomgåt.. 

 Dugnad:  

 Erfaringslogg:  

 Eventuelt: Fredag 17.11 – egen innkalling kommer 

 

 

Sign. Referent: Alf Våland 


